
Møteprotokoll 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Teams 
Dato: 25.01.2021 
Tid: Kl. 16:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Svanhild I. Lyge Andersen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Rune Midtun FRP 
Jan Birger Medhaug H 
Randi Wisnæs H 
Helge Thorheim KL 
Alf Magne Grindhaug KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Odd Magne Brandt Hansen SV 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Tor Kristian Gaard H Ole Kristian Nilsen H 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Saker meldt under eventuelt. Sakliste deretter godkjent. 

Ordfører foreslo følgende personer til å underskrive protokoll sammen med møteleder: 
Ole Kristian Nilsen (H) og Svanhild I. Lygre Andresen (Ap). 

Forslaget fremsatt av ordfører enstemmig vedtatt. 

Møteslutt: 18:30. 

Underskrifter: 

Jarle Nilsen Svanhild I. L. Andersen Ole Kristian Nilsen 

Møteleder (Ap) Medlem (Ap) Varamedlem (H) 
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Sakliste 

Sak nr. Sakstittel 
001/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 14.12.20 
002/21 Budsjett 2021 - Rådmann/stab 
003/21 Utvidelse av Falnes kirkegård - arkeologisk forundersøkelse 
004/21 Invitasjon til deltakelse i dagsturhytteprosjektet 
005/21 Utøvelse av forkjøpsrett til aksjer i Haugaland Kraft AS 
006/21 Samlesak for referatsaker 
001/21 Søknad om støtte til ungdomsbedriften Empathy 
002/21 Tilsyn - oppfyllelse av vedtak 
003/21 Referat fra møte i styringsgruppen i Sykkelbyen Haugesund- 

Karmøy 03.09.2020 
004/21 Referat fra møte i styringsgruppen i Sykkelbyen Haugesund- 

Karmøy 19.05.2020 
005/21 Endringer i valgforskriften 
006/21 Faglige råd om veiledning av leger i spesialisering – høring 
007/21 Høring - endring i forskrift om stedsnavn 
008/21 Høring - Forlengelse av midlertidig lov om hjemmel for forskrifter 

om isolering og begrensninger i bevegelsesfrihet mv. i 
smittevernloven 

009/21 Høring - forslag om endringer i smittevernloven (portforbud) 
010/21 Høring - Gjennomføring av stortings- og sametingsvalget i 2021 - 

Forslag til midlertidige endringer i valgloven og kommuneloven 
som følge av covid-19 

011/21 Høring - Klinikkplan 2020-2030 Tannhelse Rogaland FKF 
012/21 Høring – læreplan i programmering og modellering X 
013/21 Høring - Nasjonal rammeplan for SFO 
014/21 Høring - NOU 2020:15 Det handler om Norge, bærekraft i hele 

landet, utredning om konsekvenser av demografiutfordringer i 
distriktene 

015/21 Høring - Regional plan for TSB 2021 
016/21 Høring - samarbeid mellom Statped og spesialisthelsetjenesten 
017/21 Høring av endringer i byggteknisk forskrift om ladeklare bygg 
018/21 Høring av forslag til endringer i barnevernloven - tverrfaglig 

helsekartlegging av barn i barnevernet 
019/21 Høring om reviderte læreplaner i norsk og samfunnskunnskap for 

voksne innvandrere 
020/21 Høringsbrev om LIS1-ordningen - evaluering og tiltak 
021/21 Justering av tidligere høringsnotat fra kulturdepartementet 
022/21 Oppdatert høring - Forslag om endringer i forskrift 27. april 1998 

nr. 455 om rekvirering og utlevering av legemidler fra apotek 
023/21 Orientering om forholdet mellom Den norske kirke lokalt og 

kommunen etter ny trossamfunnslov 
024/21 Utsendelse av høring om forslag til endringer i reglene for små 

elektriske kjøretøy 
025/21 Høring - Forslag om godkjenningsmodell for fritt brukervalg i de 

kommunale helse- og omsorgstjenestene 
026/21 Høring – Forslag til endringer i forskrift om nasjonalt 
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vaksinasjonsprogram – Plikt for fastleger til å bidra til at egne 
listeinnbyggere blir vaksinert mot covid-19 

027/21 Høring – forslag til endringer i tvisteloven mv. – ankesiling, 
rettsmekling mv. 

028/21 Høring - Forslag til endringer i medisinsk 
fødselsregisterforskriften 

029/21 Høring av forskrift om kommunal beredskap mot akutt 
forurensning 

030/21 Høring - Forslag til endringer i lov om interkommunale selskaper 
031/21 Høringsbrev NOU 2020: 14 Ny barnelov 
007/21 Samlesak for spørsmål 
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001/21 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 14.12.20 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Oversendelsesforslag 1 - Oversendelsesforslag fremmet av Krog (MDG) i sak 175/20 Bevilgning 
av midler til mulighetsstudie for Skudeneshavn, Åkrehamn og Kopervik 

Nilsen (Ap) foreslo: 
Oversendelsesforslaget fremsatt av Krog (MDG) oversendes rådmannen uten realitetsbehandling. 

Oversendelsesforslag 1 enstemmig vedtatt oversendt rådmannen uten realitetsbehandling. 

Oversendelsesforslag 2 - Oversendelsesforslag fremmet av Grindvold (MDG) i sak 181/20 Ny 
gjenvinningsstasjon 
Nilsen (Ap) foreslo: 
Oversendelsesforslag fremsatt av Grindvold (MDG) oversendes rådmannen uten realitetsbehandling. 

Oversendelsesforslag 2 enstemmig oversendt rådmannen uten realitetsbehandling. 
Oversendelsesforslag 3 - Oversendelsesforslag fremmet av Hop (AP) i sak 182/20 Samlesak for 
referatsaker – (RS 039/30: Rekruttering av leger – nullhjemmel) 
Nilsen (Ap) foreslo: 
Oversendelsesforslaget fremsatt av Hop (Ap) oversendes rådmannen uten realitetsbehandling. 

Nilsen (H) viste til at det i forslaget må endres fra "Arbeiderpartiet vil (...)" til "Karmøy kommune vil 
(...)". 

Oversendelsesforslag 3 med Nilsen (H) sin presisering enstemmig oversendt rådmannen uten 
realitetsbehandling. 

FSK - 001/21 Vedtak: 
Oversendelsesforslag 1 enstemmig vedtatt oversendt rådmannen uten realitetsbehandling. 

Oversendelsesforslag 2 enstemmig oversendt rådmannen uten realitetsbehandling. 

Oversendelsesforslag 3 med Nilsen (H) sin presisering enstemmig oversendt rådmannen uten 
realitetsbehandling. 

002/21 Budsjett 2021 - Rådmann/stab 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Formannskapet vedtar budsjett 2021 for rådmann/stab 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
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Endringsforslag til vedtak: 
"Formannskapet tar budsjett 2021 for rådmannen/stab til orientering" 

Kommentar: Budsjettet for kommunen, herunder budsjett for rådmann/stab, ble vedtatt i 
kommunestyret på desembermøtet 2020. Det fremlagte forslag til budsjett fra posisjonspartiene fikk 
ved avstemming i dette møtet flertall og ble vedtatt. Karmøylista, for sin del, stemte for eget forslag, 
og det vil derfor være unaturlig og ta budsjettet opp til nytt vedtak. Denne type budsjettsaker i starten 
av nytt år er kommentert også tidligere, og bør for fremtiden bare legges frem som orienterende sak 
for utvalgene, evt utgå, ettersom kvartalsvise budsjettgjennomganger likevel vil vise regnskapstall 
sammenholdt med de detaljerte budsjettoppstillingene. 

Innstillingen enstemmig vedtatt. Forslaget fremsatt av Thorheim (KL) fikk 0 stemmer og falt. 

FSK - 002/21 Vedtak: 
Formannskapet vedtar budsjett 2021 for rådmann/stab. 

003/21 Utvidelse av Falnes kirkegård - arkeologisk forundersøkelse 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Det gjennomføres en arkeologisk forundersøkelse i forbindelse med planlagt utvidelse av Falnes 
kirkegård 

2. Det bevilges 450 000 kroner til prosjektet «Kirkegård/gravplass 2022-2029» i årsbudsjettet for 
2021. Den økte rammen i 2021 dekkes av ubundet investeringsfond. 

3. Samlet prosjektramme endres ikke nå, men vurderes på nytt i forbindelse med neste rullering av 
investeringsplanen. 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Wisnæs (H) redegjorde og ba om få vurdert sin habilitet da hennes mor eier grunn nært opp til Falsnes 
kirkegård. 

Wisnæs (H) fratrådte. 

10 representanter til stede. 

Nilsen (Ap) foreslo: 
Wisnæs (H) er habil jf. fvl. § 6. 

Wisnæs (H) ble enstemmig vedtatt habil. 

Wisnæs (H) tiltrådte. 

11 representanter til stede. 

Innstillinng enstemmig vedtatt. 

FSK - 003/21 Vedtak: 
1. Det gjennomføres en arkeologisk forundersøkelse i forbindelse med planlagt utvidelse av Falnes 
kirkegård 
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2. Det bevilges 450 000 kroner til prosjektet «Kirkegård/gravplass 2022-2029» i årsbudsjettet for 
2021. Den økte rammen i 2021 dekkes av ubundet investeringsfond. 

3. Samlet prosjektramme endres ikke nå, men vurderes på nytt i forbindelse med neste rullering av 
investeringsplanen. 

004/21 Invitasjon til deltakelse i dagsturhytteprosjektet 

Det innarbeides midler til dagsturhytteprosjektet i budsjett for 2022 og administrasjonen delegeres 
ansvar for plassering og plan for drift. 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 19.01.2021 - 001/21 
Det innarbeides midler til dagsturhytteprosjektet i budsjett for 2022 og administrasjonen delegeres 
ansvar for plassering og plan for drift. 

19.01.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

HTM - 001/21 Vedtak: 
Det innarbeides midler til dagsturhytteprosjektet i budsjett for 2022 og administrasjonen delegeres 
ansvar for plassering og plan for drift. 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK - 004/21 Vedtak: 

Det innarbeides midler til dagsturhytteprosjektet i budsjett for 2022 og administrasjonen delegeres 
ansvar for plassering og plan for drift. 

005/21 Utøvelse av forkjøpsrett til aksjer i Haugaland Kraft AS 

Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommune utøver (ubetinget) forkjøpsrett for samtlige 19 141 293 aksjer i 
Haugaland Kraft AS, solgt fra Fjeldberg Kraftlag AS til HitecVision. 

2. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å undertegne ethvert dokument som anses 
nødvendig for å utøve og gjennomføre forkjøpsretten til aksjene i Haugaland Kraft AS. 

3. Innløsningssummen som skal betales til HitecVision i forbindelse med utøvelsen av 
forkjøpsretten skal finansieres ved at Haugaland Kraft AS erverver "egne aksjer" etter 
gyldig styrefullmakt, for et tilsvarende antall aksjer Karmøy kommune erverver gjennom 
utøvelse av forkjøpsretten, slik at kommunen etter utøvelsen av forkjøpsretten eier nøyaktig 
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samme antall aksjer som i dag, jf beskrivelsen i saksfremlegget. 

4. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å fremforhandle, samt undertegne, en 
aksjekjøpsavtale/sluttseddel som skal inngås mellom Karmøy kommune og Haugaland Kraft 
AS, samt ethvert annet dokument som er nødvendig å inngå for å gjennomføre aksjekjøpet. 
Det forutsettes at denne avtalen med Haugaland Kraft AS inngås før forkjøpsretten 
forkynnes til HitecVision, og transport av aksjeposten gjøres til samme betingelser som 
utløses av forkjøpsretten, inklusive dekning av alle transaksjonskostnader. 

5. Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A: 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper: 365 000 000 kroner 
Salg av finansielle anleggsmidler: -365 000 000 kroner 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

FSK - 005/21 Vedtak: 

1. Karmøy kommune utøver (ubetinget) forkjøpsrett for samtlige 19 141 293 aksjer i 
Haugaland Kraft AS, solgt fra Fjeldberg Kraftlag AS til HitecVision. 

2. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å undertegne ethvert dokument som anses 
nødvendig for å utøve og gjennomføre forkjøpsretten til aksjene i Haugaland Kraft AS. 

3. Innløsningssummen som skal betales til HitecVision i forbindelse med utøvelsen av 
forkjøpsretten skal finansieres ved at Haugaland Kraft AS erverver "egne aksjer" etter 
gyldig styrefullmakt, for et tilsvarende antall aksjer Karmøy kommune erverver gjennom 
utøvelse av forkjøpsretten, slik at kommunen etter utøvelsen av forkjøpsretten eier nøyaktig 
samme antall aksjer som i dag, jf beskrivelsen i saksfremlegget. 

4. Kommunestyret gir ordføreren fullmakt til å fremforhandle, samt undertegne, en 
aksjekjøpsavtale/sluttseddel som skal inngås mellom Karmøy kommune og Haugaland Kraft 
AS, samt ethvert annet dokument som er nødvendig å inngå for å gjennomføre aksjekjøpet. 
Det forutsettes at denne avtalen med Haugaland Kraft AS inngås før forkjøpsretten 
forkynnes til HitecVision, og transport av aksjeposten gjøres til samme betingelser som 
utløses av forkjøpsretten, inklusive dekning av alle transaksjonskostnader. 

5. Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A: 

Investeringer i aksjer og andeler i selskaper: 365 000 000 kroner 
Salg av finansielle anleggsmidler: -365 000 000 kroner 
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006/21 Samlesak for referatsaker 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 006/21 Vedtak: 
Alle referatsakene er tatt til etteretning. 

001/21 Søknad om støtte til ungdomsbedriften Empathy 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
Formannskapet bevilger kr. 5.000 i støtte til startkapital for ungdomsbedriften Empathy. Karmøy 
kommune er positivt innstilt til både navnevalg for bedriften samt til formålet for bruk av overskuddet 
i bedriften. 

Thorheim (KL) ba om at saken tas opp til realitetsbehandlingbehandling. 

Brekke Jakobsen (Ap) viste til at selv om dette er en positiv sak og en flott ungdomsbedrift er det flere 
ungdomsbedrifter i Karmøy kommune. Brekke Jakobsen foreslo derfor at saken ikke 
realitetsbehandles i dette møtet, men at man så bredere på denne saken for å finne ut hva man i 
Karmøy kommune kan bidra med generelt til ungdomsbedrifter. 

Nilsen (Ap) presiserte at han tolket representantene som hadde hatt ordet til referatsaken dit hen at det 
bes om en orientering om hva som gjelder i forhold til ungdomsbedriftene, hvilken rolle har ungt 
entreprenørskap, hva er det Karmøy kommune bidrar med fra før. Etter orienteringen kan 
formannskapet enten si at dette ikke er godt nok og be om en sak, eller så kan resultetet være at det er 
bedre enn det vi hadde trodd. 

Forslaget til Thorhiem (KL) om å ta saken opp til realitetsbehandling fikk 1 stemme mot 10 stemmer 
og falt (KL 1). 

Rådmannne utarbeider notat og gir orientering om hvilke ordninger man har i Karmøy kommune så 
snart det lar seg gjøre. 

FSK - 001/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 
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002/21 Tilsyn - oppfyllelse av vedtak 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 002/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

003/21 Referat fra møte i styringsgruppen i Sykkelbyen Haugesund-Karmøy 03.09.2020 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 003/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

004/21 Referat fra møte i styringsgruppen i Sykkelbyen Haugesund-Karmøy 19.05.2020 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 004/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

005/21 Endringer i valgforskriften 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
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FSK - 005/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

006/21 Faglige råd om veiledning av leger i spesialisering – høring 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 006/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

007/21 Høring - endring i forskrift om stedsnavn 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 007/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

008/21 Høring - Forlengelse av midlertidig lov om hjemmel for forskrifter om isolering og 
begrensninger i bevegelsesfrihet mv. i smittevernloven 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 008/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

009/21 Høring - forslag om endringer i smittevernloven (portforbud) 
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25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 009/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

010/21 Høring - Gjennomføring av stortings- og sametingsvalget i 2021 - Forslag til 
midlertidige endringer i valgloven og kommuneloven som følge av covid-19 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 010/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

011/21 Høring - Klinikkplan 2020-2030 Tannhelse Rogaland FKF 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Medhaug (H) stilte spørsmål ved status på tannlegevakt og interkommunalt samarbeid ifm. dette. 

Rådmannen kommer tilbake med en orientering rundt dette til neste møte. 

FSK - 011/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

012/21 Høring – læreplan i programmering og modellering X 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 012/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 
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013/21 Høring - Nasjonal rammeplan for SFO 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 013/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

014/21 Høring - NOU 2020:15 Det handler om Norge, bærekraft i hele landet, utredning 
om konsekvenser av demografiutfordringer i distriktene 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 014/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

015/21 Høring - Regional plan for TSB 2021 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 015/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

016/21 Høring - samarbeid mellom Statped og spesialisthelsetjenesten 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
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FSK - 016/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

017/21 Høring av endringer i byggteknisk forskrift om ladeklare bygg 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 017/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

018/21 Høring av forslag til endringer i barnevernloven - tverrfaglig helsekartlegging av 
barn i barnevernet 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 018/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

019/21 Høring om reviderte læreplaner i norsk og samfunnskunnskap for voksne 
innvandrere 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Hansen (SV) foreslo: 
Karmøy kommune lar seg høre i høring om reviderte læreplaner i norsk og samfunskunnskap for 
voksne innvandrere. 

Forslaget fremsatt av Hansen (SV) fikk 1 steemme mot 10 stemmer og falt (SV 1). 

Høringen tatt til etterretning. 

FSK - 019/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 
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020/21 Høringsbrev om LIS1-ordningen - evaluering og tiltak 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 020/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

021/21 Justering av tidligere høringsnotat fra kulturdepartementet 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 021/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

022/21 Oppdatert høring - Forslag om endringer i forskrift 27. april 1998 nr. 455 om 
rekvirering og utlevering av legemidler fra apotek 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 022/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

023/21 Orientering om forholdet mellom Den norske kirke lokalt og kommunen etter ny 
trossamfunnslov 

25.01.2021 Formannskapet 
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Behandling 

FSK - 023/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

024/21 Utsendelse av høring om forslag til endringer i reglene for små elektriske kjøretøy 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 024/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

025/21 Høring - Forslag om godkjenningsmodell for fritt brukervalg i de kommunale helse- 
og omsorgstjenestene 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
Medhaug (H) ba om at formannskapet får en orientering om om denne godkjenningsmodellen når 
saken er ferdig avgjort av departementet. 

Høring tatt til etterretning. 

FSK - 025/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

026/21 Høring – Forslag til endringer i forskrift om nasjonalt vaksinasjonsprogram – Plikt 
for fastleger til å bidra til at egne listeinnbyggere blir vaksinert mot covid-19 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 026/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 
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027/21 Høring – forslag til endringer i tvisteloven mv. – ankesiling, rettsmekling mv. 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 027/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

028/21 Høring - Forslag til endringer i medisinsk fødselsregisterforskriften 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 028/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

029/21 Høring av forskrift om kommunal beredskap mot akutt forurensning 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 029/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

030/21 Høring - Forslag til endringer i lov om interkommunale selskaper 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
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FSK - 030/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

031/21 Høringsbrev NOU 2020: 14 Ny barnelov 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 

FSK - 031/21 Vedtak: 
Tatt til etterretning. 

007/21 Samlesak for spørsmål 

25.01.2021 Formannskapet 

Behandling 
1. Odd Magne Hansen (SV) viste til et nyttårsintervju med ordførerne i Karmøynytt sin podcast. I 
dette intervju ble det blant uttalt at omkjøringsvegen kommer og at vi bare er i gang med del 1 av 
omkjøringsvegprosjektet. Hansen lurer på om det er en del av en forutsetning for en ny 
samferdselspakke på Haugalandet. Stiller spørsmål ved om det er lurt å flagge at omkjøringsvegen 
kommer før man har evaulert Haugalandspakke 1. Det er også nevnt at mulig finansiering er ved 
statlige midler og Haugalandspakke 2. Er dette noe som er avklart i posisjonen? Er dette noe som er 
diskutert med flertallet i omkjøringsvegsaken, er dette diskutret med fylket eller andre kommuner? SV 
har selv invitert til debatt om en mulig ny byvekstavtale der formålet er å satse mer miljøvennlig og få 
en reduskjon i bompengene. Hvorvidt omkjøringsvegen skal realiserers må være en diskusjon som må 
avklares i kommunestyret, mellom kommunene og fylket. 

Ordfører besvarte spørsmålet. Ordfører viste til at omkjøringsvegen har fått klarsignal for å 
gjennomføres i 3 kommunestyreperioder av 3 ulike ordførere. Mandatet til ordføreren er derfor å 
gjennomføre det som kommunestyret har vedtatt. Fylkespolitikerne har også vedtatt dette. 
Departementet har også behandlet og vedtatt omkjøringsvegen 2 ganger. Finansieringen kan skje på 
flere måter. Det vil være en beytdelig buffer etter at dagens prioriterte prosjekter er gjennomført. Da 
kan det være naturlig at omkjøringsvegen er et av prosjektene som får vesentlige deler av disse 
midlene. Det kan være at staten kommer med midler, fylkeskommune eller at kommunen gjør 
prioriteringer selv. Det kan også være at det åpnes opp for NTP-løsninger, eller at Karmøy politikerne 
går videre med ny finansiering av en samferdselspakke. 

2. Thorheim (KL) stilte spørsmål ved brevet som skal komme fra kommunaldepartementet - er det 
noen nytt der? 

Ordfører viste til at det ble sendt brev via fylkeskommunen 26. juni 2019, hvor det ble gitt 
tilbakemelding om at det var en sak som burde være lett å behandle når det gjelder tidshorisont. Da 
dette har tatt tid har styringsgruppen i Haugalandspakken har sagt at man må skrive et brev for å få 
avklaring på denne saken. Brevet ble sendt før jul, men vi har ikke mottatt noen tilbakemelding. Før 
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sommerferien i fjor så fikk vi en henvendelse fra statssekretæren i departementet om å ha et 
teamsmøte slik at hun som var nyansatt i departementet fikk informasjon om saken. I det møtet var 
også Arne Bergsvåg som er leder i styringsgruppen med, samt representanter fra de andre 
direktoratene. Da sa hun at det dette har stått på er at man ikke har mottatt høringssvar fra de 3 
direktoratet som er involvert, men det fikk hun samme dag. Vi fikk da beskjed om at vi skulle få svar 
på henvendelsen tidlig ettersommer. Vi har imidlertid fortsatt ikke fått noe. For å komme i mål med 
prosjektet må vi få avklart om det skal bygges kulvert/miljøtunnel eller om det skal gå i dagen som 
kommunestyret har vedtatt. 

3. Grønningen (SP) viste til at det kom frem i avisene at kommunen har lite ledige industritomter i 
kommunen. Dette må vi ta på alvor dersom dette er tilfellet. Dette vil jo helst gå ut over mindre og 
mellomstore bedrifter. Vi må passe på at vi har en plan for å utvikle nye arealer som kan selges til 
mindre og mellomstore bedrifter. 

4. Thorheim (KL) viste til at han i høst anmodet om at rådmannen skulle legge frem fremdriftsplan for 
sykehjemmet i Skudeneshav, Vea skole og seniorlandsbyen på Spanne. Thorheim viste til at det er 
viktig at formannskapet får disse fremdriftsplanene relativt hyppig slik at formannskapet kan følge 
prosjektet. Thorheim anmoder om at det legges fram til neste formannskapsmøte. 

Ordfører viste til at det er utarbeidet gode presentasjoner for prosjektene og at disse kan sendes ut til 
formannskapsmedlemmene. 

5. Thorheim (KL) viste til det triste som skjedde Gjerdrum kommune med kvikkleireskredet og ba om 
at rådmanenn orienterte/fremla notat om tilstanden i vår kommune. 

Rådmannen kommer tilbake med et skriftllig notat til neste formannskapsmøtet. 

6. Ordfører orienterte om at kommunene i Rogaland fikk et brev fra Stavanger kommune hvor 
kommunene blir invitert til å delta i et samarbeid om energi hvor målsettingen er at energi i enda større 
grad skal være fokusområde i Rogaland og at Stavanger kan bli en energihovedstad. Flere kommuner 
har meldt tilbake at de ønsker å delta i dette prosjektet, blant annet Sola, Sandnes, Egersund, Gjesdal, 
Randaberg. Dette er et pilotprosjekt som skal gå over 2 år hvor målet er å få større oppmerksomhet 
rundt næringslivet i kommunene, mer oppmerksomhet rundt selskaper som driver med energi og også 
dra nytte av synergiene av Rogfast. I tillegg så ser vi at vår del av landet bør stå enda sterkere sammen 
for å være en aktuell konkurrent for miljøene som er i hovedstaden. Næringslivet innstilt på å bidra 
inn i prosjektet. Det skal settes ned et energiråd som skal ha 4 møter i året hvor politisk ledelse og 
næringssjefer møtes. Her skal man diskutere muligheter, hvordan man spiller hverandre gode m.m. 
Det skal også være en årlig energikonferanse. Det som er ordfører og varaordførers syn er at det er 
viktig for Karmøy å være med i store samarbeider som dette og dette er et viktig prosjekt for å være 
med å utvikle Rogaland innenfor næringsutvikling. Det vil gi et enda bedre regionalt samarbeid. Det 
vil gi større oppmerksomhet rundt infrastrukturen i kommunen vår og flyplassenn vår. Prosjektet 
koster 1 million kroner. Stavanger har vedtatt å gå inn med 500 000 kr. De andre kommuenne skal da 
bidra med de resterende 500 000 fordelt på innbyggertall. Ordfører tror det vil være svært strategisk å 
være med. Grunnen til at dette presenteres er ønske om tilbakemelding fra formannskapet på om dette 
er noe som Karmøy kommune bør jobbe videre med. Dersom formannskapet er positivt innstilt vil 
ordfører be rådmannen utarbeide en sak som inneholder alle fakta i saken og få vite spesifikt hvor mye 
Karmøy kommune skal investere økonomisk i prosjektet. 

Ordfører oppfattet formannskapsmedlemmene som positive til prosjektet og at Karmøy kommune bør 
vurdere å gå inn i samarbeidet. Ordfører ba rådmannen utarbeide sak som kan fremlegges for 
formannskapet så snart som mulig. 
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